
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 02 FEBRUARI 2016
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H.J.M. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, L. Kranenburg (plv.)
VVD H. Werner, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer H. Mikkers de afwezige 
mevrouw C.C.J. Breed-Vlaar vervangt.

2. Vaststellen van de agenda
De commissie stelt deze gewijzigd vast.
Na een toelichting door wethouder Van Haeften, wordt agendapunt 10A (voorstel Project 
speelvoorzieningen) toegevoegd aan de definitieve agenda.

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 05 januari 2016
De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 05 januari 2016
De leden Vink (CDA), Koelman (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Bier (D66), Werner (VVD), 
Kerkhoff (PvdA), en Duits (D66) hebben vragen; wijzigingen worden (door de griffier) 
verwerkt in het overzicht.
Het onderwerp “wat doen we met de burgemeestersschilderijen” na de herindeling zal te 
zijner tijd tezamen met andere soortgelijke onderwerpen voor na de herindeling worden 
besproken op voorstel van de stuurgroep/college, aldus burgemeester Heiliegers.
Op voorstel van de heer Werner verzoekt de commissie aan het college bij onderwerpen 
waar de kolom “streefdatum” (nog) leeg is, een datum te (doen) vermelden.

5. Rondvraag
De leden Koelman (CDA), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Vink (CDA) 
stellen vragen. 
Wat betreft de ruimtelijke ontwikkeling van het Poldermanterrein verwacht wethouder Van 
Haeften in september 2016 een voorstel aan te bieden. Handhaving van het (goede) aanzien 
van het terrein zal ter hand worden genomen (incl. geconstateerde stort van vervuilde 
grond), aldus wethouder Graal.
Voor de koopwoningen Spaarnebuiten zijn er (vooralsnog 2) aanvragen starterslening 
ontvangen. Maar het budget is bijna uitgeput. Er kan nog waarschijnlijk nog 1 aanvrager een 
toekenning krijgen. De commissie blijkt positief te staan tegenover het verhogen van het 
subsidieplafond. Met wethouders Van Haeften en Graal wordt afgesproken dat het college 
met een (onderbouwd) voorstel zal komen dit plafond te verhogen. (Mogelijk raad februari, 
anders via commissie maart.)
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6. Spreekrecht
Er zijn geen insprekers.

A-stukken

7. Voorstel tot wijziging van de APV

De leden Duits (D66), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen. 
Tegen parkeren in de tuin in plaats van op straat, zal worden opgetreden. Handhaven maakt 
deel uit van parkeerbeleid, aldus wethouder Graal. 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie de raad adviseert conform het 
voorstel te beslissen in de raadsvergadering van 23 februari 2016 (als hamerstuk).

8. Voorstel Knelpuntenbudget 2016

De leden Werner (VVD), Koelman (CDA), Van Dijk (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben 
vragen / opmerkingen.
De heer Koelman doet het voorstel eerst lopende zaken af te maken en dan (2e helft van het 
jaar) te bezien of er aanvullend budget nodig is. De commissie volgt hem daarin niet. 

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 23 februari 2016 (als een te bespreken punt).

9. Voorstel tot een afwijkingsprocedure bestemmingsplan Spaarndam-Oost, geen 
verklaring van geen bedenkingen noodzakelijk (relatie met Hartje Spaarndam)
(voortgezette bespreking)

De leden Vink (CDA), Duits (D66), Wehkamp(GroenLinks, Kerkhoff (PvdA), Werner (VVD), 
Van Heese (CDA), Koelman (CDA), Van Dijk (D66) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat er in de commissie nog steeds een sterke twijfel is nu al een 
ruimtelijk relevant besluit te nemen èn mandaat te geven. Zij brengt geen advies uit aan de 
raad. Het voorstel kan geagendeerd worden voor de raadsvergadering van 23 februari 2016 
(als een te bespreken punt). 

10. Voorstel tot vaststellen van Verordening kinderopvang op sociaal-medische 
indicatie Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2016

De leden Bier (D66), Wehkamp(GroenLinks, Van Heese (CDA), Mikkers (VVD) en Kerkhoff 
(PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

Een meerderheid uit de commissie adviseert de raad conform het voorstel te beslissen.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 23 februari 2016 (als een te bespreken punt).

10A. Voorstel Project speelvoorzieningen

De leden Werner (VVD), Vink (CDA), Wehkamp(GroenLinks, Kerkhoff (PvdA) en Van Dijk 
(D66) hebben vragen / opmerkingen.
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Desgevraagd zegt wethouder Van Haeften toe een zitbankje (voor (groot)ouders) bij 
speeltoestellen te overwegen als daar toezicht op mogelijk is. Wat betreft medegebruik van 
speeltoestellen op een schoolplein, zal hij overleg met het schoolbestuur hebben wat betreft 
de unilocatie Halfweg. 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 23 februari 2016 (als een te bespreken punt).

11. Voorstel tot grenswijziging bebouwde kom Zijkanaal C weg en beschikbaar stellen 
van een krediet

De leden Van Heese (CDA), Duits (D66) Wehkamp (GroenLinks) en Kerkhoff (PvdA) hebben 
vragen / opmerkingen.

Het aangeboden voorstel blijkt onjuist: het zou alleen over de wijziging van de bebouwde 
komgrens moeten handelen. Wethouder Graal zegt toe met een gewijzigd voorstel te komen. 
De commissie stemt ermee in dat dit dan gelijk naar de raad gaat.

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 23 februari 2016. De commissie adviseert de raad (wat betreft de grenswijziging) 
conform het collegevoorstel te beslissen (nog niet als hamerstuk).

12. Voorstel het Milieuprogramma 2015 met een jaar te verlengen tot en met 2016

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 23 februari 2016 en de commissie aan de raad adviseert conform het collegevoorstel te 
beslissen (als hamerstuk).

13. Voorstel 1e suppletoire voor het dienstjaar 2016

De leden Koelman (CDA), Werner (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.
Wethouder Graal zoekt uit tot wanneer de suppletoire is bijgewerkt.

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 23 februari 2016. Echter niet als hamerstuk.

B-stukken
Geen.

14. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

Geen vragen of opmerkingen.

C-stukken

15. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

De leden Werner (VVD), Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.
(Wat betreft stuk 3A: 2016-01-16 BenW besluit verkoop grond Talisiuspark 25 Spaarndam) 
Wethouder Van Haeften antwoordt dat hij laat uitzoeken of er eiken gekapt (zullen) worden 
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en of die als (niet te kappen) kunnen worden aangewezen. Of de vergunninghouder / 
verkrijger van de grond zelf tot herplanten van bomen is te bewegen, zoekt hij ook uit.

De commissie neemt overigens de stukken voor kennisgeving aan.

16. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 08 maart 2016,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd R.P. van Schie
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